
Jaarverslag 2023 van de secretaris 

Helaas begon 2023 met een mail aan de leden waarin stond dat de zalen van De Kuil niet bruikbaar 
waren door waterschade. Dit zou uiteindelijk nog een groot deel van 2023 zo blijven.   
 
Bestuur 
De algemene ledenvergadering was in 2023 op 4 april, en kon weer gewoon in het Anker 
plaatsvinden.  Er waren 9 mensen aanwezig.  
 
Tijdens deze algemene ledenvergadering geven we altijd de wijzigingen in het bestuur door. 
We hebben afscheid genomen van Jennifer Kuijpers. 
 
Gelukkig hebben we in de ledenvergadering ook weer 2 nieuwe bestuursleden mogen voorstellen. 
Namelijk Joanne Dijkman en Arno Zwaneveld. Joanne heeft de plek van Jennifer overgenomen. En 
vertegenwoordigd de leiding van DOS in het bestuur.  
Arno Zwaneveld is algemeen bestuurslid, en ondersteunt het bestuur in het contact met de 
gemeente en de lopende zaken met De Kuil.  
 
Tijdens de onderlinge wedstrijden, waren er nog 2 enthousiaste ouders die aangaven wel in het 
bestuur te willen.  
Dit waren Debby van den Boorn en Patricia Gerritsen. Zij zullen ook als algemeen bestuursleden van 
DOS mee gaan draaien.  
Hier waren we natuurlijk erg blij mee. Nu hebben we weer een compleet bestuur.  
 
Door een forse huurverhoging van 14% en het verhogen van de vergoeding voor de leiding was het 
bestuur genoodzaakt voor het eerst in jaren de contributie te verhogen. Dit hebben we lang uit 
kunnen stellen, maar was nu niet meer te voorkomen.  
 
Waterschade de Kuil 
Op 21 december 2022  kregen we te horen dat de Kuil waterschade had door een lekkage. 
Dit zorgde voor natte, onbruikbare vloeren. De sporthal kon dus niet gebruikt worden.  
Helaas verliep de communicatie hierover niet echt soepel. We ontvingen weinig informatie over de 
duur van het herstel van de zaal. Ook was de lekkage het zoveelste probleem naast de al bestaande 
punten zoals vieze zalen, legionella en kapot turnmateriaal. Helaas kon het probleem niet snel 
verholpen worden. De vloer moest eerst drogen, daarna moest er een compleet nieuwe vloer in.  Er 
moest dus heel snel gezocht worden naar andere zalen om de lessen door te kunnen laten gaan, 
zonder dat we wisten hoe lang die zalen nodig zouden zijn.  
Omdat de communicatie over alles echt zeer matig te noemen was, hebben wij hierover meerdere 
gesprekken moeten voeren met de manager, en de vertegenwoordigers van de gemeente. 
 
Het zicht op herstel van de zalen werd ook steeds verder vooruitgeschoven. Eerst kregen we door dat 
we waarschijnlijk half mei weer in de zaal zouden kunnen, in mei kregen we echter het bericht dat de 
zalen tot zeker de zomervakantie niet beschikbaar zouden zijn.  Mede omdat de kleedkamers ook 
waren aangetast door vocht, en dus ook helemaal opgeknapt moesten worden. In juni kregen we 
weer door dat we 1 september weer in de zaal zouden kunnen. Dit werd uiteindelijk nog een stuk 
later. Na de herfstvakantie konden we eindelijk weer in de zaal.  Er kon weer gesport worden, al was 
het nog enigszins behelpen, want de zalen waren nog zeker niet helemaal af te noemen. 
 
  
Leiding 
Omdat De Kuil niet gebruikt kon worden, moest er uitgeweken worden naar andere sportzalen.  
De lessen waren hierdoor als volgt verdeeld: 



Op maandag waren er geen lessen. Dinsdag gaf juf Marijke om de week kleutergym in de 
Sporthoeve. 
Op woensdag kregen groep 3-4 en 4-5 les van juf Marije in de gymzaal in Nieuwerbrug. 
Donderdag gaven juf Eva en juf Joanne les aan groep 7-8, en de aspiranten 1 en 2. Deze lessen 
vonden plaats in De Meerkoet in Reeuwijk. Ook gaf juf Natascha op donderdag les aan de Sportfit. 
Dit was in Nieuwerbrug. 
Vrijdag waren er lessen voor de Peuterpret in de Sporthoeve in Bodegraven gegeven door juf Lieke.  
 
Voor de leiding dus weer best een aanpassing, na een paar jaar corona. Nu weer andere zalen door 
de lekkage.  
 
De selectiegroep kon helaas een tijdje geen aparte lessen krijgen. Dit was helaas niet meer in te 
plannen naast alle andere uren.  Wel is er door 2 trainers op de groepen te zetten waarin de 
selectieleden les hadden, binnen de normale lessen geprobeerd meer gedifferentieerde lessen te 
geven. Uiteraard hebben wij als bestuur besloten de selectiemeiden hier financieel voor te 
compenseren.  
Ook voor de groepen 5-6 en 6-7 van juf Eva was in het begin nog niet helemaal duidelijk waar zij 
naartoe konden. Gelukkig konden zij uiteindelijk op dinsdag terecht in de zaal in Zwammerdam.  
Selectiegroep 3 kon turnen in de hal in Alphen a/d Rijn.  
 
Omdat de lessen in meerdere plaatsen gegeven werden, leek het af en toe voor ons als bestuur of de 
vereniging een beetje uit elkaar gevallen was.  
Gelukkig konden vanaf 1 april de lessen verplaatst worden naar De Sporthoeve in Bodegraven. Het 
rooster leek hierdoor ook weer meer op het rooster in De Kuil. Omdat we in de Sporthoeve minder 
toestellen hadden, konden we de lessen nog niet op het eigen niveau geven. Dit vergde creativiteit 
en aanpassingsvermogen van de leiding. Gelukkig konden we wel in De Kuil om de airtrack en de 
tumblingbaan op te halen en te verhuizen naar de Sporthoeve.  
De sportfit bleef nog wel in Nieuwerbrug sporten, mede omdat het aanbod daar niet groot is, en ze 
een aantal nieuwe leden uit Nieuwerbrug erbij hadden gekregen.  
Toen we na de herfstvakantie weer in De Kuil konden, zijn alle lessen weer terug gegaan naar 
Bodegraven. Ook de Sportfit.  
 
Lieke (leiding van de peuterpret) gaf aan dat zij per 1 oktober ging stoppen met de lessen vanwege 
een nieuwe baan en opleiding. Gelukkig vonden we als snel vervanging. Sandra Goedhart gaf aan de 
lessen (tijdelijk) te willen overnemen van Lieke. Hier waren we natuurlijk erg blij mee.  
 
Wedstrijden 
Selectiewedstrijden: 
De jongste selectiemeiden hebben minder deel kunnen nemen aan de geplande wedstrijden omdat 
zij zich door de wijziging in de lessen niet voldoende konden voorbereiden.  
 
Op 25 maart had een groep van selectie 2 de finale van de teamcompetitie. Zij hadden 2 eerdere 
wedstrijden gehad als voorronden en sloten het seizoen af met de finale. Tijdens de wedstrijden 
hebben zij hele nette oefeningen laten zien en dit werd beloond met een tweede plaats. 
 
Zaterdag 15 april hadden de oudere meiden van de selecte ook een finale. Doordat zij 1 wedstrijd 
gemist hadden, stonden ze in de B-finale. Hier lieten zij een goeie oefening op muziek zien.  
Ook Leora en Shanon waren deze dag aan de beurt. Iedereen liet zien dat ze veel gegroeid waren 
afgelopen periode.  
 
Op 17 juni deed Femke Aartman mee met de finale van Zuid-Holland. In de categorie M5. Het was 
voor het eerst dat één van onze turnsters zich hiervoor geplaats had. Het was in Rotterdam, en er 



werd geturnd op een echte wedstrijdvloer waar team NL ook traint. Omdat het niveau een stuk 
hoger lag, had ze geen kans op een medaille, maar het was wel een hele mooie ervaring.   
 
Onderlinge wedstrijden: 
Deze waren eigenlijk al in februari gepland, maar waren door de lekkage uiteindelijk pas op 10 juni. 
De eerste 2 rondes waren de jongste leden aan de beurt. Voor hen was er diploma-gymmen. De 
kleuters deden een eigen parcours. Verder werden er verschillende elementen te zien. De koprol, 
radslag, streksprong, spreidhoeksprong, handstandplatval en nog veel meer. Iedereen werd 
gejureerd op wat ze konden. Iedereen kreeg een diploma en een medaille voor het meedoen.  
 
In ronde 3 en 4 turnden de meisjes vanaf groep 6. Zij streden wel om medailles. Er werd keurig 
gewerkt op alle onderdelen.  
De sfeer was de hele dag heel gezellig en feestelijk. 
 
Springwedstrijden 
Op zaterdag 25 november waren de jaarlijkse springwedstrijden niveau E & D. Na een jaar 
overal op te hebben getraind, hebben de meiden een mooie wedstrijd neergezet! Voor 
sommigen was het de eerste keer. 
Vijf verschillende teams deden er mee in de leeftijd van groep 7/8 tot 21 jaar. Er werd op de 
volgende toestellen geturnd: 
Plank(oline) – Kast, Trampoline – Kast, Pegasus, Airtrack, Lange mat en Trampoline. 
De meiden sprongen hoog en werkten erg strak. Dit zorgde ervoor dat er 13 prijzen zijn 
gewonnen, 11 keer de 1e prijs en 2 keer de 2e prijs! 
Een zeer geslaagde wedstrijd.  
 
Activiteiten/lessen 
 
Helaas konden bepaalde geplande activiteiten niet doorgaan door de onbruikbare zaal van De Kuil. 
De ouder-kind activiteit van 21 januari kon niet doorgaan. Toch hebben we nog veel leuke dingen 
kunnen organiseren dit jaar.  
 
Zomer bbq 
Op vrijdagavond 30 juni was de Slot BBQ, alweer het einde van het seizoen. Dit keer op de 
Koninginneweg bij Familie van Randeraad. 
Alle leeftijden vanaf groep 5-6 tot Sportfit waren uitgenodigd, met 37 leden was het een 
gezellige avond! De jongere kinderen konden heerlijk spelen in de tuin, op de trampoline of 
schommel. Of op het speelveldje naast het huis voetballen en natuurlijk ook een beetje 
turnen. 
De volwassenen zaten of stonden gezellig te kletsen! Er werd heerlijk genoten van al het 
lekkers dat was meegenomen door iedereen. 
 
DOS Kamp 
Met 51 kinderen en 15 leiding vertrokken we richting Ermelo voor het jaarlijkse DOS-kamp. 
Dit jaar was het thema “DOS op Safari”. 
Het kamp begon weer met de kennismakingsspelletjes. Ook was er natuurlijk een bonte avond. Dit 
keer gepresenteerd door Freek en Vonk. Zij hadden allemaal tips en vragen over hoe je het beste op 
safari kon gaan. Ook het kampvuur kon natuurlijk niet ontbreken. Al met al een heel leuk en gezellig 
kamp.  
 
 
 
 



Najaarsmarkt optocht 
We hebben dit jaar weer meegelopen met de najaarsmarktoptocht. Er waren veel enthousiaste 
leden die mee wilden lopen. De kleine kinderen die zich hadden opgegeven, mochten mee op de kar, 
de rest van de kinderen liep gezellig mee achter de kar.  
 
Sinterklaasfeest 
Woensdag 29 november vond het jaarlijkse Sinterklaasfeest van DOS plaats bij de groepen 
3/4 en 4/5. Inmiddels is dit feest een gezellige jaarlijkse traditie geworden, waar de kinderen 
en leiding al weken van te voren naar uitkijken. De kinderen van groep 3/4 mochten dit feest 
aftrappen en kwamen mooi verkleed als (turn)piet de zaal in. In de zaal stond een indrukwekkend 
parcours voor de pietengym klaar.  
Ook bij groep 4/5 konden de pieten even blijven om mee te doen. Ze werden steeds beter in 
het turnen, maar sommige onderdelen bleven spannend.  
Aan het einde van de lessen kregen de kinderen wat lekkers. De kinderen hebben er zichtbaar van 
genoten.  
Ook bij de peuterpret werd Sinterklaas gevierd. Onder begeleiding van vrolijke Sinterklaasliedjes 
gingen de peuters en dreumesen aan de slag: door de schoorsteen gooien, klimmen op de daken, 
heen en weer slingeren in de paraplu’s, er werd flink geoefend met de nepcadeautjes in de handen. 
Op de tumblingbaan werden op hoge snelheid cadeautjes van de ene naar de andere kant gebracht. 
 
 
Communicatie 
Door de lekkage dit jaar in De Kuil, waardoor lessen niet doorgingen, of verplaatst werden naar zalen 
buiten Bodegraven, en later weer in Bodegraven. Maar gelukkig ook door de vele activiteiten die 
georganiseerd werden, zijn er veel berichten verzonden naar de leden in 2023. De nieuwsbrief is dit 
jaar 2 keer uitgekomen. 
 
 
Tot slot 
Bij alles wat we dit jaar mochten ervaren, hebben we als bestuur het enthousiasme en de inzet van 
de leiding bijzonder gewaardeerd. Ieder jaar krijgen we de lessen weer rond door hun flexibele 
instelling. Maar dit jaar is een nog groter beroep gedaan op de flexibiliteit door alle zaalwisselingen 
als gevolg van het uitvallen van De Kuil. Veel dank daarvoor. 
 
Daarnaast willen we ook zeker niet alle assistenten vergeten die iedere week met veel enthousiasme 
de leiding ondersteunen in de lessen.  En alle vrijwilligers die helpen bij de wedstrijden, de 
nieuwsbrieven, de ledenadministratie, het kamp en alle andere activiteiten die nodig zijn om er een 
mooi turnjaar van te maken. Zonder hen is dit niet mogelijk. 
 
Ook de ouders willen wij bedanken voor hun inzet. Zij moesten dit jaar hun kinderen soms naar 
meerdere plekken buiten Bodegraven rijden om de lessen te kunnen volgen.  Wij willen iedereen 
daarom extra bedanken voor de betrokkenheid bij DOS.  
 
 
Jolanda Wildschut 
 
April 2024. 
 


